
 

Z Á P I S  
z 2. zasedání Školské rady SPŠ a SOU Pelhřimov, 

 Friedova 1469, ze dne 28.5. 2025  
  

Přítomni: Mgr. Iva Babincová, Ing. Zuzana Běhounková, MUDr. Jiří Běhounek, p. Lubomír Březina, 

Ing. Miroslav Houška, p. Jiří Strnad, Ing. Rostislav Kostka, Ph.D., p. Radek Nápravník 

Přizvaní: Mgr. Lukáš Tříska, ředitel školy  

Omluveni: p. Petr Michelfeit 

  

Program:   
1.) Zahájení   

2.) Kontrola minulého zápisu 

3.) Schválení programu zasedání  

4.) Projednání a schválení úpravy jednacího řádu rady  

5.) Projednání a naplánování úpravy školního řádu  

6.) Informace ředitele školy o průběhu školního roku 2024/2025 

7.) Informace ředitele školy o vizi a plánovaných akcích školy 

8.) Různé, podněty členů Školské rady, diskuse, závěr 

Průběh jednání: 

1.) Zahájení 

• Bylo přítomno 8 členů, tzn., že jednání Školské rady bylo usnášeníschopné. 

 

2.) Schválení programu zasedání 

• Seznámení s upraveným programem zasedání, který byl přítomnými schválen. 

3.) Projednání a schválení úpravy jednacího řádu rady  

• Doplnění jednacího řádu o možnost distančního jednání pomocí online platformy. 

• Hlasování: upravený jednací řád rady byl jednomyslně schválen. 

 

4.) Projednání a naplánování úpravy školního řádu  

• Seznámení s úpravami Školního řádu. Diskuze o variantách úprav. Výsledná podoba bude 

předložena ke schválení v srpnu 2025 s platností od 1.9.2025. 

5.) Informace ředitele školy o průběhu školního roku 2024/2025 

• Informace o akcích konaných na škole: Soutěže umístění našich žáků na celostátní úrovni.  

• Zapojení do projektů a jejich realizace. 

• Mise Hero – velmi efektivní, jak pro vedení, tak pro pedagogy. 

• Nákup budovy školy v Kamenici nad Lipou – s tím spojené opravy, modernizace. 



 
• Nábor žáků – nárůst na cca 830 žáků, s tím spojeno personální obsazení. Největší zájem  

o elektro obory. Zrušení náboru oboru oděvních. Navýšení náboru oboru Praktická setra na 30 

žákyň. Nábor oboru Ošetřovatel. Nové prostory v nemocnici Pelhřimov jsou připravovány. 

Index PHmax roste 86 %. 

• Ohlášení kontroly ČŠI od 3.6. - 6.6 2025 

• Účast žáků a pedagogů na projektech Erasmus, schválení žádosti na školní rok 2025/2026.  

• Projektové dny se žáky 8.tříd ze ZŠ Pelhřimov – velký pozitivní ohlas žáků. 

• Získání 6 ks TV v budovách školy na prezentaci firem a nabídku zaměstnání a brigád pro žáky  

6.) Informace ředitele školy o vizi a plánovaných akcích školy 

• Plánovaná rekonstrukce domova mládeže v Pelhřimově ve fázi zadání projektové 

dokumentace – bude za provozu. 

• Nové prostory – možnosti vybudování multifunkční budovy mezi budovou Friedova  

a soudem, předložený návrh Krajskému úřadu a městu Pelhřimov. 

• Mistroství ČR v orbě 10.9.2025 organizace, průběh. 

• Vize: Naše škola na prvním místě ve volbě budoucího vzdělávání. 

7.) Různé, podněty členů Školské rady, diskuse, závěr 

• Mgr. Babincová – využití nových plánovaných prostor vedle školy, pro ostatní aktivity ve městě 

– je plánováno. 

• Ing. Houška –  počty žáků ve strojírenských oborech, otevření nové soukromé školy. 

• p. Březina – návrh na nákup dalšího moderního vybavení pro obor automechanik, oprava 

plechové kolny v Kamenici nad lipou Lhotecká. 

• MUDr. Běhounek – pořízení budovy v Kamenici nad Lipou – naplánovat modernizaci. 

Rekonstrukce DM za provozu. Práce ředitele školy za uplynulé období výborná.  

• Termín další schůzky Školské rady bude oznámen minimálně měsíc před jejím konáním. 

  

Zapsal: Ing. Rostislav Kostka, Ph.D. 
Ověřila: Ing. Zuzana Běhounková  

 

V Pelhřimově 28. 5. 2025 

  

 

 

 


